

## 2017-18 BSP#8 Group Time Discussion

*I believe in order to understand; I understand and the better I believe (St. Augustine). 我信以求明白；我明白所以信得更好 (聖奧斯定)。*

### (A) 我們查考以求明白 We Study In Order To Understand(15 minutes)

1. 請看希 10:10. 如果基督的祭獻是一次而為永遠地使我們獲得救贖，我們為何要在彌撒中不斷地行使這祭獻？

Read Hebrews 10:10. If Christ's sacrifice has accomplished our redemption "once for all", why do we continue to offer this sacrifice at every Mass?

2. 在希 10:11 和 12 中，舊約司祭和基督大司祭的姿勢有何不同？這不同有甚麼意思？

In Hebrews 10:11 and 12, what is the difference between the postures of the OT priest and Christ, the eternal High Priest? What is the meaning of this difference?

### (B) 我們明白所以活得更好 We Understand And the Better We Live (10 minutes)

當你的同事知道了你是天主教徒後，他說：「我也跟隨耶穌，但我不跟隨教會。」看過希 10:24-25 的勸勉後，你會如何回應你的同事？

On learning that you are a Catholic, your co-worker says, "I'm also a follower of Jesus, just not the church." In view of Hebrews' exhortation in 10:24-25, what will you say to your co-worker?